

ZH-2400A型 海绵裁断机（刀带型）

ZH-2400A Block foam cutting machine

【设备特点】

【EQUIPMENT FEATURES】



本款机器安装再海绵输送线上，用于连续海绵切割到某种长度，以便运输，储存及加工。这种机器数字控制，刀带细而且锋利，由下往上运动，切割水平运动的泡沫，该机操作简单，切割精准。

The block cutter is setup on the exit of machine oven which Linked with the Foaming machine , it's used for cut off the continuous foam blocks to a certian lenght, and in order to transit、storage and future ptoess. This machine controlled by digital system, fitted with very thin and sharp blade, which running in a high speed from down to top , cutting the level foam, it's operation is handy and the cutting is esact.

ZH-2400B型 海绵裁断机（锯齿型）

ZH-2400B Top foam cutting machine



这种机器安装再海绵输送线上，用于连续海绵切割到某种长度，以便运输，储存及加工。这种机器数字控制，刀带细而且锋利，由左往右运动，切割水平运动的泡沫，该机操作简单，切割精准。

Theblock cutter is setup on the esit of machine oven which Linked with the Foaming machine, It's used for cut off the continuous foam blocks to a certain length, and in order to transit、storage and future proess. This machine controlled by digital system, fitted with very thin and sharp blade, which running in a high speed from left to right, cutting the level foam, it's operation is handy and the cutting is exact.

【主要技术规格】

【SPECIFICATION】

型号 Model	QHQG-2400A/B
切绵高度 Cutting foam height	2400mm
切绵宽度 Cutting foam width	1300mm
刀架移动速度 Blade frame moving speed	21m/min
输送带输送速度 Conveyer belt speed	0~8m/min
功率 Power	4.8kw/6.7KW

ZH-1650/2150型 海绵路轨平切机

ZH-1650/2150 Rail horizontal cutting machine



【设备特点】

【EQUIPMENT FEATURES】

这种切割机主要是把长块状海绵切成薄片，采用全自动数字控制，根据需要切割的厚度和海绵的密度，通过控制箱设定数值，机器在路轨上自动来回往返运动；刀带导向的切割角度能够从0°调到5°。

This cutting machine mainly cuts the long block foam into slice fully automatic digital control, set the number by control box as need cutting thickness and foam density, the machine automatically runs in the rail. The cutting angle of the cutter blade can bu adjusted rtom 0° to 5° .

【主要技术规格】

【SPECIFICATION】

型号 Model	QHQG-1650	QHQG-2150
切割海绵宽度 Cut foam width	W1650mm	W2150mm
切割高度 Cutting height	1200mm	1200(mm)
切割厚度 Cutting thickness	2 mm up	2mm up
刀带长度 Blade lenght	L6840(mm)	L8250(mm)
功率 Power	5.8KW	6.99KW

以上参数仅供参考，实际技术参数以出厂产品为准。

Remark: The above only for reference . All the data is subjected to sold production.

